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Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. június 25. napján 14
00

 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő  

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Benke József   alpolgármester 

  Horváth Ferencné  külsős alpolgármester  

  Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

 Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő  

 Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

 Rózsa János  képviselő 

 

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Bagladiné Kovács Mária  aljegyző 

 Lábodi Diána   SZASZK intézményvezető 

   

  

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fővel teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes, az ülést megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

 

 

Napirend:  

 

1. Beszámoló a Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint egyesület elnöke 

 

2.  Előterjesztés Hulladékgazdálkodási közszolgáltatás ellátására 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

3.  A 2015. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

4.  Az avar és kerti hulladékok nyílt téri égetéséről szóló 4/2013. (III.29.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

5.  A kadarkúti Biztos Kezdet Gyerekház működtetésével kapcsolatos 

önkormányzati feladatok 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 
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6.  Autóbuszjáratok közlekedésével kapcsolatos menetrend igények 

bekérése 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

7. Javaslat kitüntető díjak adományozására 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

8.  Beregrákosi Református Egyházközség támogatás megállapítására 

irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

9. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

80/2015.(VI.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló a Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint egyesület elnöke 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Csima Bálint elnök úr egyéb elfoglaltsága miatt nem tud jelen lenni az ülésen, de a Kadarkúti 

Sport Egyesület képviseletében itt van körünkben Pintér Gergő képviselő úr a Kadarkúti Sport 

Egyesület szakosztály vezetője. 

Megkérdezem szóbeli kiegészítést kíván-e tenni a beszámolóhoz. 

 

Pintér Gergő képviselő, Kadarkúti Sport Egyesület szakosztály vezető 

Nem kívánom a beszámolót szóban kiegészíteni. 

 

 

Karsai József polgármester 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, kérem a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Lóki József Tibor a Humánügyi Bizottság elnöke 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a beszámolót, és a képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

Kérdés, hozzászólás, észrevétel. 
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Erdős Sándor János képviselő 

A füves futballpálya öntözését a nyári időszakban meg kellene oldanunk, mert ha nincs 

öntözve, kiég a fű. Valahol a vasút mellett volt egy kút, azt kellene fel tárni és erről az 

öntözést meg lehetne oldani. Úgy tudom ez a kút nem lett betemetve, csak le lett fedve. 

Örülök annak, hogy a futball csapat ilyen jó eredményeket ért el.  

 

Pintér Gergő képviselő 

Erről a kútról nem csak beszélni kellene, hanem meg kellene keresni, hogy hol van, létezik-e 

egyáltalán. 

A pálya minősége most jó, de ha jön a szárazság, akkor megint kiszárad a fű ha nem lesz 

öntözve. 

 

Rózsa János képviselő 

A kút megvan, a Szabadság utca végén,de nem tudom, hogy mekkora a vízhozama. Itt a vizet 

az út alatt átvezetve kell áthozni.  

Remélem, hogy a kadarkúti emberek is értékelik ezeket az eredményeket és vásárolnak 

támogatói jegyeket ill. kijárnak a mérkőzésekre.  

 

Lóki József Tibor képviselő 

Volt egy kút a vasút mellett ezt kellene inkább megkeresni, mert erről közvetlenül lehetne a 

pályát öntözni. 

 

Karsai József polgármester 

Megpróbáljuk megkeresni a kutat, és ha annak jó a vízhozama, akkor semmi akadálya a pálya 

öntözésének. 

Az önkormányzat erejéhez mérten támogatta a labdarúgó csapatot. Fizetjük az utaztatást, és a 

felnőtt csapat edzőjének a tiszteletdíját is, a pályát és az épületet rendbe tartjuk. A 

beszámolóban leírt 910.000 Ft-os támogatás mellett természetben nyújtottunk kb. 1.100.000 

Ft támogatást. Tehát kb. 2 millió forintba került az önkormányzatnak a megyei II. osztályú 

labdarúgó csapat az utánpótlásával együtt.  

Fizetett játékosokat önkormányzati közpénzből mi nem tudunk finanszírozni. Úgy gondolom, 

hogy a csapat évről-évre fejlődik. Az elért 4. hely erőn felüli teljesítmény volt ebben a 

szezonban. A nézőszám is lassan kezd majd emelkedni, remélem, hogy a következő évben a 

csapat még feljebb, magasabb osztályba tud lépni. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, aki elfogadja a Kadarkúti Sport Egyesület 

tevékenységéről szóló beszámolót, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

81/2015.(VI.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről szóló 

beszámolót, az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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2. Előterjesztés Hulladékgazdálkodási Közszolgáltatás ellátására 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Kadarkút Város Önkormányzata és a Dél-dunántúli Hulladékkezelő Nonprofit Kft. között 

létrejött „Hulladékgazdálkodási Közszolgáltatási Szerződés”2015. július 1. napjával lejár.  

Az önkormányzat a Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás keretein 

belül a Kaposmenti Hulladék Rendszer megvalósulásával kívánja ellátni a 

hulladékgazdálkodási feladatokat. A közszolgáltató kiválasztására kiírt közbeszerzési eljárás 

folyamatban van, előre láthatólag 2015. október 1-el kezdheti meg az új szolgáltató a 

feladatellátást.  

A közszolgáltató kiválasztása, illetve a szerződés lejárta közötti időszakra a hulladék-

gazdákodási feladatok ellátása céljából, a szerződés időbeli hatályának meghosszabbítására 

vonatkozón a jelenlegi szolgáltató megkeresése megtörtént.  

 

A Dél-dunántúli Hulladékkezelő Nonprofit Kft. ügyvezetője a személyes megbeszélést, illetve 

az írásos megkeresést követően tájékoztatta az önkormányzatot, hogy az eredeti szerződési 

feltételek fenntartásával a szolgáltatónak nem áll módjában meghosszabbítani a szerződést, 

mivel a Kadarkúton alkalmazott hulladékgazdálkodási ürítési díjak mértéktelenül alacsonyak, 

ami a Társaság számára jelentős anyagi veszteséget okoz.  

A szerződés meghosszabbításának feltételeként a szolgáltató kérte, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata támogatást nyújtson a közszolgáltatás ellátása érdekében, melyet a 

Közszolgáltatónak heti rendszerességgel megfizet. Amennyiben ezt az Önkormányzat nem 

vállalja, a szerződés nem kerülhet meghosszabbításra.  

Az a véleményem, hogy semmi kiegészítő hozzájárulást nem kell biztosítania az 

önkormányzatnak. 

Ha a szerződés nem kerül meghosszabbításra akkor a Hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV 

törvény rendelkezéseit kell alkalmazni. A legvégső eset a katasztrófavédelmi hatóság által 

kijelölt hulladék szállító igénybe vétele lehetett volna. 

A Hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV törvény 45.§ (3) bekezdés kimondja, hogy a 

közszolgáltatási szerződés megszűnése, vagy megszüntetése esetén az új közszolgáltató 

kiválasztásáig, de legfeljebb hat hónapig a hulladék gazdálkodási közszolgáltatást 

változatlanul a jelenlegi közszolgáltatónak el kell látni. Ebből a törvénykezési rendelkezésből 

eredően a képviselő-testületnek célszerű lenne megfogalmazni egy olyan nyilatkozatot vagy 

határozatot hozni arról, hogy a Dél-dunántúli Hulladékkezelő Nonprofit Kft. levelét nem 

fogadja el és a törvény rendelkezéseinek értelmében, továbbra is kéri a közszolgáltatási 

szerződés biztosítását a jelenleg érvényben lévő díjak alapján. Így az önkormányzat teljes 

egészében eleget tesz a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvényben 

meghatározott közszolgáltatás biztosítási kötelezettség teljesítésének. 

 

Karsai József polgármester 

Kicsit az előzményekről. 2008-ban Kadarkút város önkormányzata közbeszerzési eljárást 

folytatott le Kadarkút település szilárd hulladék elszállítása vonatkozásában, amelyet a Dél-

dunántúli Hulladékkezelő Nonprofit Kft. elődje a Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. elnyert 

az általa megajánlott ajánlati árral. Ez az ár számunkra nagyon kedvező volt. Ezután 

következett a rezsicsökkentésről szóló törvény, ami a közbeszerzési eljáráson megajánlott árat 

vette alapul, és ez alapján alakultak ki Kadarkúton a jelenlegi szemétszállítási díjak. Nincs 

vita a Dél-dunántúli Hulladékkezelő Nonprofit Kft.-vel arról, hogy ezek a díjak alacsonyak és 

nem fedezik a szolgáltatási költséget sem. De a közbeszerzésen nem Kadarkút város adott 
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ajánlatot, hanem ők, a rezsicsökkentésről szóló törvényt nem Kadarkút város képviselő-

testülete alkotta meg. Az önkormányzat az intézményei után a szemétszállítási díjat megfizeti, 

és semmi nem kötelezi arra, hogy a lakossági szemétszállítási díjat is fizesse, vagy ahhoz 

bármilyen kompenzációt biztosítson. Az önkormányzatnak nem kötelessége, hogy az ő 

veszteségüket heti rendszerességgel megfinanszírozza. úgy gondolom, hogy a jegyző úr 

javaslatát fogadjuk el, miszerint a Dél-dunántúli Hulladékkezelő Nonprofit Kft. levelét nem 

fogadjuk el és a törvény rendelkezéseinek értelmében, továbbra is kérjük a közszolgáltatási 

szerződés biztosítását a jelenleg érvényben lévő díjak alapján. A szemétszállítás kötelező 

közszolgáltatás, és ez azt jelenti, hogy a szemetet a településről el kell szállítani. 

 

Benke József alpolgármester 

A közbeszerzés lefolytatása után a társulás tagjaitól egységes árszabás alapján fogják a 

szemetet elszállítani? 

 

Karsai József polgármester 

Erre jogszabályi lehetőség nincs. A rezsicsökkentés által meghatározott díjak a 

rezsicsökkentésről szóló határidőig érvényben maradnak. ezeken a díjakon kell szolgáltatni az 

adott településeken, jelen pillanatban október 1. után is. Aki közszolgáltatásra pályázik a 

hulladékgazdálkodási társulásnál, az azokra a díjakra pályázik, amelyek az egyes 

tagönkormányzatok működési területén vannak.  

 

Rózsa János képviselő 

A lakosság által használt szemetes edények valamikor nincsenek 100%-ig feltöltve. Mi a 

testület véleménye arról, hogy javasolnánk azt, hogy minden második héten lenne 

szemétszállítás. 

 

Karsai József polgármester 

Hetente kötelező a kommunális hulladék elszállítása, ezt törvény írja elő. 2015. október 1. 

után szelektív hulladékgyűjtés valósul meg 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a Dél-dunántúli 

Hulladékkezelő Nonprofit Kft. részére kiegészítő támogatást a jelenleg hatályos 

közszolgáltatási díjak kompenzálására ne biztosítsunk, illetve a Dél-dunántúli Hulladékkezelő 

Nonprofit Kft. kérését ne fogadjuk el és a törvény rendelkezéseinek értelmében, továbbra is 

kérjük a közszolgáltatási szerződés biztosítását a jelenleg érvényben lévő díjak alapján. Aki 

ezzel egyetért kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

82/2015.(VI.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Dél-

dunántúli Hulladékkezelő Nonprofit Kft. részére kiegészítő 

támogatást a jelenleg hatályos közszolgáltatási díjak 

kompenzálására nem biztosít.  

A Dél-dunántúli Hulladékkezelő Nonprofit Kft. támogatás 

kérését nem fogadja el és a törvény rendelkezéseinek 
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értelmében, továbbra is kéri a közszolgáltatás biztosítását a 

jelenleg érvényben lévő díjak alapján. 

  Felelős: Karsai József polgármester 

  Határidő: azonnal 

 

 

 

3. A 2015. évi igazgatási szünet elrendeléséről szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az igazgatási szünet elrendelésében a képviselő-testületnek van döntési kompetenciája. A 

közszolgálati tisztviselők jogállásáról szóló 2011. évi CXCIX. törvény 232. § (3) bekezdése 

mondja ki azt, hogy a képviselő-testület a kormány ajánlásának figyelembe vételével a rendes 

szabadság kiadására igazgatási szünetet rendelhet el. Az ilyen módon kiadott szabadság nem 

haladhatja meg a köztisztviselő adott évre megállapított szabadságának 3/5 részét. 

Az igazgatási szünet időtartama nyáron 5 egybefüggő naptári hét lehet, és augusztus 20.-át 

követő hét vasárnapjáig tarthat. A rendelet-tervezetben a 2015.július 20.-tól - 2015. július 31-

ig terjedő időtartamra összesen 10 munkanapra igazgatási szünet kerül elrendelésre, mely alatt 

az ügyintézés nem szünetel, mivel a köztisztviselők részére egybefüggően 5-5 munkanap 

igazgatási szünet kerül kiadásra. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a 2015. évi igazgatási szünet elrendeléséről. 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

9/2015. (VI.26.) önkormányzati rendelete 

 

a 2015. évi igazgatási szünet elrendeléséről 

 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

4. Az avar és kerti hulladékok nyílt téri égetéséről szóló 4/2013. (III.29.) önkormányzati 

rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A rendelet-tervezet írásban kiadva. 
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Az Országos Tűzvédelmi Szabályzat hatályba lépését követően elkülönül a külterületen és a 

belterületen folytatott szabadtéri égetés szabályozási rendszere. Kadarkút Város 

Önkormányzatának 4/2013.(III.29.) önkormányzati rendelete a város közigazgatási területére 

állapított meg rendelkezéseket. Ezeket a rendelkezéseket a belterületre szeretnénk csak 

alkalmazni, a külterületre vonatkozóan az Országos Tűzvédelmi Szabályzatról szóló 

54/2014.(XII.5.) BM rendeletben meghatározottak az irányadóak. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét az avar és kerti hulladékok nyílt téri égetéséről szóló 4/2013. (III.29.) 

önkormányzati rendelet módosításáról. 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

10/2015. (VI.26.) önkormányzati rendelete 

 

Az avar és kerti hulladékok nyílt téri égetéséről szóló  

4/2013. (III.29.) önkormányzati rendelet  

 

módosításáról. 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

5. A kadarkúti Biztos Kezdet Gyerekház működtetésével kapcsolatos önkormányzati 

feladatok 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Kadarkúti-Nagybajomi Kistérségi Társulás által elnyert TÁMOP-os pályázat keretében 

működtetett gyerekház 2015. június 30.-ig látja el a feladatát. A pályázatban vállalt 

kötelezettség teljesítése érdekben Kadarkút Város Képviselő - Testülete úgy döntött, hogy 

Kaposszerdahely és Csököly önkormányzatával közösen, Kadarkút gesztorságával a 

gyerekházakat tovább működteti és a hazai finanszírozás biztosítása érdekében pályázatot 

nyújt be. A pályázat benyújtásra került, be is fogadták. Két hiánypótlási elemet jeleztek a 

pályázattal kapcsolatban. Az egyik az inkasszós felhatalmazás érdekében a számlaszám 

kiterjesztése, a másik a szakmai mentor által tett nyilatkozat a gyerekház működésére 

vonatkozóan. A nyilatkozat kiadásának a feltétele Kadarkúton a telepített udvari játékok 

biztosítása, amelyek beszerzése folyamatban van. Ez kettő darab játékot jelent, illetve egy 

kerítés létesítését kérték még, mert elég nagy terület tartozik a gyerekházhoz. A gyerekház 

működtetését költségvetési forrásból lehet majd biztosítani. Erre 520.624 Ft/hó összeget 

biztosítanak majd gyerekházanként. A gyerekház működtetéséhez a jelenlegi dolgozói körből 

két személynél lehet számítani továbbfoglalkoztatásra. A gyerekház vezető és egy kisegítő 
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vállalta a továbbfoglalkoztatást. A ház működtetését az 520.624 forintból kell megoldani. Ez 

jelenti a bérek biztosítását, a közüzemi költséget, fűtést, internet biztosítást. A pályázat 

keretében foglalkoztatott dolgozók bére magas volt, de ez 2015. június 30.-val megszűnik. A 

továbbfoglalkoztatás keretében ezt a bérszínvonalat nem lehet biztosítani, mert ez az 

önkormányzatnak jelentős plusz kiadást eredményezne. Megnéztük, hogy két főt alkalmazva, 

amelyikből az egyik főnek felsőfokú szakirányú végzettségének kell lennie, ha a 

közalkalmazotti bértáblának megfelelő bért kapják, akkor a támogatás mértékéhez viszonyítva 

hogyan áll össze a pénzügyi helyzet. Úgy tűnik, hogy a dolgozók bérét kifizetve elegendő 

összeg marad a kötelező egyéb feladatok finanszírozására is. A gyerekeknek tízórait kell 

biztosítani. Az önkormányzat a közfoglalkoztatás keretében megtermelt zöldségféléket is be 

tudja vinni, így a költséget lehet csökkenteni, ill. a gyerekházaknál elvárás és kötelező elem a 

helyben termesztett zöldségek felhasználása. A gyerekház működésével kapcsolatban 

sarkalatos kérdés a fűtés kérdése. Jelenleg gázkazános központi fűtés van. Kértünk árajánlatot 

vegyes tüzelésű kazán beszerelésére. Ennek a költségeit még nem ismerjük, de Nagy Katalin 

projekt menedzserrel történt egyeztetés után arra a következtetésre jutottam, hogy a 

projektben még rendelkezésre álló pénzek felhasználásával, ha a hozzájárulást a megkapjuk a 

fenntartótól, a fűtés korszerűsítést meg tudjuk valósítani. Az önkormányzatnak ez nem kerül 

pénzébe. 

Az önkormányzat költségvetésére ez kiadással lesz, mert a foglalkoztatotti létszám 2 fővel 

nőni fog. A finaszíális kérdés vonatkozásában a normatív támogatás keretében kapjuk meg a 

háromszor 520.624 Ft-ot, mert Kaposszerdahely és Csököly pénze is hozzánk fog érkezni, 

amit átadunk az érintett önkormányzatok részére. Nagy valószínűséggel lesz egy átmeneti 

időszak, amikor az önkormányzatoknak meg kell előlegezni a működtetéshez szükséges 

összeget, amit a későbbiek során visszakapnak. Fontos, hogy a gyerekház működtetése azon 

túl, hogy személyi és tárgyi feltételekhez kötött, a feladatellátáshoz kapcsolódóan egy 

szakmai teljesítést is elvárnak az ott dolgozóktól, ez az indikátorok megléte. A települési 

önkormányzat által fenntartott gyerekházaknál, lakosságszámhoz igazodva határozza meg a 

miniszteri rendelet az indikátorok számát. Ez Kadarkút esetében heti 10 főt jelent, akik 

rendszeres bejárónak tekinthetők. Az indikátorok vizsgálata ¼ éves időtartamot ölel fel. A 

gyerekház működéséről pénzügyi és szakmai beszámolót kell készíteni és továbbítani kell a 

közreműködő szervezetek részére. Nagyon fontos, hogy ez a gyereklétszám meglegyen, mert 

amennyiben nincs meg akkor a gyerekház finanszírozását megszüntetik és visszafizetik adott 

önkormányzattal azt a támogatást, amit addig az időpontig folyósítottak. Fontos, hogy a 

gyerekházban dolgozók mindent megtegyenek annak érdekében, hogy a gyerekek 

megfelelően látogassák a gyerekházat és részt vegyenek a programokban, mert egyébként 

nem fog működni a rendszer. 

 

Benke József képviselő 

Az, hogy a gyerekház léte mennyire szükséges a településünkön azokban az időkben, amikor 

a projekt zajlott láthattuk. Úgy gondolom, hogy a gyerekházak dolgozóinak juttatása a projekt 

időszak alatt nagyon magas volt. Jobb lett volna, ha kevesebb fizetést kaptak volna és a 

projektre fordították volna inkább ezt a pénzt. Remélem a folytatásban dolgozók fizetése is 

meg lesz. Jó lenne, ha a kormány nekik is olyan javadalmazást adna, hogy számukra is ez egy 

életpálya legyen. 

A vegyes tüzelésű kazán nem tudom mennyire lesz megoldás a fűtésre, ahhoz fűtő kell, fát, 

szenet, kell venni. 

 

Erdős Sándor képviselő 

Ez mennyibe fog az önkormányzatnak kerülni? Meg lesz-e a 10 ember, mert inkább a 

Kadarkúton működő Máltai Szeretetotthonba mennek az emberek? 
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Tálos Zoltán alpolgármester 

Ha az épület üresen áll annak is vannak költségei. 

A projekt mennyi ideig tart? 

A kisebb gyerekházak ebből a pénzből nullára ki tudják hozni, ez Kadarkút esetében ennél a 

nagy épületnél nem biztos. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Az 520.624 Ft jogszabály által meghatározott összeg. Remélem, hogy a Kadarkúti 

gyerekháznál a fűtés korszerűsítést jóvá hagyják. Az elmúlt 22 hónap elég idő volt arra, hogy 

lássuk, hogy a működtetés mennyibe kerül. Az biztos, hogy az Önkormányzat nem akar, és 

nem tud több pénz áldozni a gyerekház működtetésére, tehát az 520.624 Ft-ból kell kijönni. A 

gyerekházban dolgozók feladata a gyereklétszám beszervezése. Nyilván a Máltai 

Szeretetszolgálat háza konkurencia a gyerekháznak, de a dolgozók kreativitásán és munkáján 

múlik, hogy ezt a létszámot tudják-e biztosítani. Ez nem egyszerű feladat, de nem is 

lehetetlen. A keletkezett iratokat a gyerekházban tároljuk, a gyerekesély irodát fenn kell 

tartani. Arról nem feledkezhetünk el, hogy a projekt keretében a gyerekházba 10 millió forint 

bele lett invesztálva, fel lett újítva az épület, eszközök kerültek beszerzésre. Ezt nem lenne 

szabad veszni hagyni. 

Októberben várhatóan megjelenik egy olyan pályázati kiírás ami ennek a programnak a 

továbbvitelét is lehetővé teszi. Az átmeneti időszakot is célszerű lenne kihasználni. 

 

Benke József képviselő 

A gyerekházat fenn kell tartanunk, ez közös érdek. 

 

Tálos Zoltán alpolgármester 

A megmaradó két fő Kadarkúti lakos? 

 

Karsai József polgármester 

Az egyik dolgozó Kadarkúti a másik nem. Megkerestem néhány megfelelő végzettségű 

Kadarkúti munkaerőt is, de ők ennyi pénzért nem vállalták. A Biztos kezdet gyerekháznak 

van létjogosultsága, az a lényeg, hogy ezek a gyerekek látogassák a gyerekházat. Vannak a 

településen védőnők, gyerekjóléti szolgálati dolgozók nekik is segíteni kell a gyerekházban 

dolgozók munkáját. Össze kell fogni. A gyerekházat az 520.624 forintból olyan szinten nem 

tudjuk fenntartani, mint a pályázatban, de azon a szinten fenn tudjuk tartani ami az idelátogató 

gyerekek fejlődését előmozdítja. Megvannak a megfelelő szakemberek, a helyiség, az 

eszközök és a program is. Ezt meg kell tölteni tartalommal.  

 

Horeczki László képviselő 

Sok minden elhangzott, de, hogy erre miért van szükség azt egy mondatba összefoglalnám. 

Azok a szocializációs folyamatok, amelyek a családokban nem történnek meg, azokat a 

kollegák elősegítik. Én a kezdetektől fogva támogatom a gyerekházat, mindaddig, amíg a 

Kadarkúti Önkormányzatnak ez egy fillérébe nem kerül. A heti 10 gyerek véleményem szerint  

nem sok. A szülőknek el kell magyarázni, hogy a gyerek fejlődésének az érdekében vigyék be 

a gyerekeket a gyerekházba. A fűtés korszerűsítéssel egyetértek, mert gázzal kifűteni azt az 

épületet nagyon drága. Úgy gondolom ezt az épületet fenn kell tartani, de nem mindenáron. 

Amíg a fenntartást az állam finanszírozza addig működjön, de ha az önkormányzatnak hozzá 

kell járulni a finanszírozáshoz akkor újra meg kell vizsgálni ezt a lehetőséget. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul 

vette. 



10 

 

 

6. Autóbuszjáratok közlekedésével kapcsolatos menetrend igények bekérése 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A tájékoztató írásban kiküldve. 

 

A Dél-dunántúli Közlekedési Központ Zrt. levélben megkereste Kadarkút Város 

Önkormányzatának polgármesterét menetrendi igények bekérése céljából. 

Kérték, hogy a menetrend-változás zavartalan előkészítése érdekében az autóbuszjárataik 

közlekedésével kapcsolatos módosító javaslatokat, kéréseket az önkormányzat 2015. július 6.-

ig juttassa el részükre. Szerintem Kadarkút autóbusz közlekedése jó. Ha valakihez érkezi a 

menetrend módosítással kapcsolatban igény, kérem július 6.-ig jelezze és továbbítjuk a Dél-

dunántúli Közlekedési Központ Zrt. felé. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

7. Javaslat kitüntető díjak adományozására 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előző képviselő-testületi ülésen kértem a testület tagjait gondolkodjanak rajta, és akinek 

van javaslata a kitüntető díjakra az jelezze. Hozzám javaslat nem érkezett, megkérdezném a 

testület tagjait van-e valakinek javaslata arra vonatkozóan, hogy kinek adjunk kitüntető díjat. 

 

A képviselő-testület részéről javaslat nem volt. 

 

 

8. Beregrákosi Református Egyházközség támogatás megállapítására irányuló kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiküldve. 

 

A Beregrákosi református egyházközség támogatás megállapítására irányuló kérelmet nyújtott 

be a képviselő-testület felé. Úgy gondolom, hogy magánkezdeményezés utján próbálunk meg 

segíteni. Az önkormányzatnak nincs arra anyagi forrása, hogy a Beregrákosi református 

egyházközséget támogassa. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

 

Hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a Képviselő-testület ne támogassa a Beregrákosi 

református egyházközség támogatás megállapítására irányuló kérelmét. Aki a javaslattal 

egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

83/2015.(VI.25.) önkormányzati határozata 
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Kadarkút Város Önkormányata Képviselő-testülete a 

Beregrákosi református egyházközség - Ukrajna, Kárpátalja, 

Munkácsi járás, Beregrákos, Barátság út 3. UA- 89620 -  

támogatás megállapítására irányuló kérelmét, az 

önkormányzat kedvezőtlen anyagi helyzete miatt elutasítja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.07.30. 

 

9. Egyebek 

A) Tájékoztató a Kaposmenti Hulladékgazdálkodási társulás által küldött rendelet 

tervezetről 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A Kaposmenti Hulladékgazdálkodási társulás küldött egy rendelet-tervezetet, mert a leendő 

közszolgáltató által nyújtott szolgáltatás biztosításához egy egységes rendeletet gondoltak 

megalkotni. Ez nem fog megvalósulni, mert olyan rendelkezések is vannak a tervezetben 

amelyek a társasházakra és a lakásszövetkezetekre vonatkoznak. A tervezetben a szolgáltató 

megnevezését, a hulladék elhelyezésének a helyét, a hulladékgyűjtő zsákos elszállítás árát 

nem tüntették fel. Ezt a tervezetet a közbeszerzési eljárás lezárta után lehet csak tárgyalni és a 

képviselő testület elé behozni. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 

B) Rekortán pálya építése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A múlt héten kaptam egy levelet melyben értesítettek, hogy az MLSZ és az Emberi 

Erőforrások Minisztériuma közös projekt keretében rekortán pályákat épít országszerte. Egyik 

ilyen helyszínnek Kadarkutat jelölték ki. Ez azt jelenti, hogy Kadarkúton lehetőség van egy 

20x40 m-es pálya megépítésére. Ennek az összköltsége 32 millió forint körül van. Az 

önkormányzatnak 10% önrészt kell hozzá tennie. Jelen pillanatban rendelkezünk az önrésszel. 

Pontos összeget az önrészre nem tudok mondani, mert a műszaki szakembereknek meg kell 

nézni a helyszínt. A pálya villanyvilágítással ellátott, zárt pálya lesz, palánkkal és hálóval. Az 

önkormányzatnak az önrész biztosításán kívül egy helyszínrajzot és egy talajmechanikai 

vizsgálatot kell készíttetnie. A helyszínrajz nem kerül semmibe a talajmechanikai vizsgálat 

bruttó 100-120 ezer forintjába kerül még az önkormányzatnak. Ezen felül egyéb költség 

nincs. A megvalósítás helyszíne miatt az iskolát is be kell vonni, tehát ez egy közös projekt 

lesz. Az iskola intézmény fenntartójának az Emberi Erőforrások Minisztériumával és az 

MLSZ-el egy támogatói szerződést is kell kötni. Amely megállapodásban bekerül az a kikötés 

a pályával kapcsolatban, hogy a megépítése után ezt a pályát a fenntartónak meg kell tölteni 

tartalommal. A pálya megépítését a nyárra tervezik. A pálya megléte részben megoldja a 

testnevelési órák létesítmény problémáit is. 

 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta ezt a napirendet, felkérem  a Humánügyi Bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a rekortán pálya megépítésével kapcsolatban. 
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Lóki József Tibor a Humánügyi Bizottság elnöke 

A Humánügyi Bizottság tárgyalta a rekortán pálya megépítésének lehetőségét, és a képviselő-

testületnek a pálya megépítését javasolja, javasolja továbbá, hogy a testület a pálya 

megépítéséhez szükséges önrészt biztosítsa. 

 

Horeczki László képviselő 

Azt lehet tudni hova lesz ez a pálya megépítve? 

 

Karsai József polgármester 

A helyszíne a Katolikus Plébánia mögötti rész, ahol a betonos pálya is van. Azt a részt az 

egyház 40 évre az önkormányzatnak használatra biztosította. Az egyház hozzájárul a pálya 

megépítéséhez.  

 

Egyéb kérdés észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület támogassa az MLSZ és az Emberi Erőforrások 

Minisztériuma megvalósításában megépülő rekortán pálya építését, és a szükséges 10% 

önerőt biztosítsa.  Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

84/2015.(VI.25.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányata Képviselő-testülete az 

MLSZ és az Emberi Erőforrások Minisztériuma közös 

projektjének keretében a Kadarkút, Fő u. 5. szám  Hrsz.: 

245/6 alatti területen megépülő rekortán pálya építését 

támogatja. A rekortán pálya építéshez a szükséges önerő 

rendelkezésre áll. A képviselő-testület a szükséges önerőt a 

helyi adóbevételek terhére biztosítja.  

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.07.30. 

 

 

C) Tájékoztató az EU-s pályázatokról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A következő EU-s fejlesztési ciklusra vonatkozó pályázatok egyben kerülnek kiírásra 

szeptemberben. Ez azt jelenti, hogy az összes pályázat kiírásra kerül, ami a következő 

pályázati ciklusban elérhető. Ettől kezdve lehet ezekre a pályázatokra pályázni. Azok az 

önkormányzatok akiknek a projektjei előkészített állapotban vannak, azok előnyben lesznek, 

mert az elsők között be tudják adni. Kadarkútnak két projektje van ami úgy néz ki, hogy az 

első körökben beadható lesz. Az egyik a Vótapusztai út felújítása. Az útfelújítás nem 

engedélyköteles. Árajánlatokat kértünk be. A szakemberek szerint jó eséllyel indulunk a 

pályázaton, mert gazdasági területet köt össze a főútvonallal, és a Vótapusztai szeretetotthon 
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is visszaköltözik. Így kb. 50 – 60 főnek biztosít munkát. Az önrész biztosításához a Pünkösdi 

Egyház 2 millió forint önrész biztosítását vállalta, a Sarkpont Zrt. is vállalta önrész 

biztosítását, de nem jelölt meg összeget. Az önkormányzat is hozzáteszi a rá eső önrészt. 

Megkerestük a mezőgazdasági vállalkozókat, ők is beszállnak egy kisebb összeggel. 

A másik projekt amit elő kellene készíteni az új orvosi rendelő és egészségközpont tervezése. 

A tervezővel megnéztük a lehetőségeket. Mindenki tudja, hogy a város egy irányba tud 

fejlődni, ez a Sport utca és környéke. Javaslom a képviselő-testületnek, hogy a mentőállomás 

melletti területen építsük meg az egészségház épületét. Anélkül, hogy bontani ne kellene, más 

területet nem tudok, mert ez a telek alkalmas arra, hogy parkolókkal együtt kialakítsuk az új 

egészségházat. Ott lenne a sürgősségi ellátás, az orvosi ellátás, és a védőnői szolgálat. Egy 

kicsit emelnénk ennek a résznek a presztizsét ezzel a beruházással. Előzetes számítások 

szerint itt lenne az épületnek a legjobb helye, mert a mostani telken ahol az egészségház van 

annak az elbontása jelentős költségbe kerülne. Nem is javasolták elbontani, mert bérlakások 

kialakítására a meglévő épület alkalmas. A képviselő-testület részéről várom a 

hozzászólásokat. Kérem a testület tagjait, hogy ennek a projektnek az előkészítését 

támogassa, mert a megyei keret ki fog merülni. 

 

Horeczki László képviselő 

A Vótapusztai út felújításának nagyon örülök és örülök az önerőt felajánlók felajánlásainak. 

Az egészségközponttal kapcsolatban az elv jó, mert kell egy új egészségközpont, ezt 

támogatom. A hellyel kapcsolatban vannak fenntartásaim. A mostani egészségház központi 

helyen van, jó lenne ha az új is ilyen központi helyen lenne. Ha beadjuk a pályázatot át kell 

gondolni, nem lehetne-e a jelenlegi helyen felépíteni ezt az egészségközpontot. 

 

Karsai József polgármester 

Az  elnyerhető forrás fix. Ami megnöveli a költségeket, tehát ami annál több, azt az 

önkormányzatnak hozzá kell tenni. Ha a régi helyére szeretnénk építeni, akkor azt az épületet 

el kell bontani, annak a bontási, elszállítási költsége sok. Az új épülethez szükséges 

parkolókat erre a telekre nem tudjuk elhelyezni, mert nincs akkora hely. 

 

Horeczki László képviselő 

A Fő u. 12 mögötti részen is van önkormányzati terület véleményem szerint ide is 

megépíthető lenne. Ott bontani sem kellene és a központban is van. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A polgármester úrral történt megbeszélés során felmerült lehetséges helyszínként a 

művelődési ház mögötti rész, ahova a sportcsarnokot terveztük. A Fő u. 12. területe még nem 

önkormányzati tulajdon, azt ígérték, hogy önkormányzati tulajdonba kerül. Az a véleményem, 

hogy a Sport utcánál lenne célszerűbb megvalósítani ezt a tervet, azért mert ha lakóövezetet is 

szeretnénk fejleszteni akkor a közművesítés megvalósítása sem lenne hátrány a Sport utcánál. 

Az a szemlélet, hogy minden egy helyen van a falura jellemző, kicsit terjeszkedni kellene. A 

Sport utca a város fejlesztésének az egyik lehetséges pontja. Egy parkkal, egy 

mentőállomással és egy egészségházzal, egy központi részt lehetne a Sport utcánál kialakítani. 

 

Horeczki László képviselő 

Nem értek a jegyző úrral egyet. Úgy gondolom, hogy amikor a Sport utca ki lett alakítva az 

egy elhibázott döntés volt. Azt az utcát nem kellett volna megnyitni, bizonyítja ezt az is, hogy 

a mai napig is csak 3 ház épült itt. Azért mert ott lesz az egészség centrum senki nem fog ott 

telket venni és építkezni. Úgy gondolom, hogy Kadarkút város ugyan, de nagyközségi képe 

van. Akkor fognak ott az emberek telket vásárolni, ha valamiféle gazdasági mozgás elindul, 
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munkahelyek teremtődnek. A projektet és az önrész biztosítását támogatom, de maradjunk 

központban az építkezéssel. 

 

Benke József alpolgármester 

Logikus, racionális érvek lettek felsorakoztatva a Sport utca mellett. Nyilvánvaló, hogy az 

egészségház kell. A Petőfi utcában a gondozási központ mellett lévő területen is 

megépülhetne az új egészségház, mert könnyen ki lehet alakítani a parkolókat, központi 

helyen van. A telken lévő kétlakásos épület elbontása nem jelent nagy költséget.  

 

Erdős Sándor képviselő 

Döntenünk kell-e most a helyszínről? Az orvosi rendelőnek a központban kellene lennie. Az 

1-es vízkút mögötti rész is az önkormányzat tulajdona, ide is elférne. 

 

Karsai József polgármester 

Felírtam a javaslatokat, a tervező úrral konzultálok, hogy mekkora egy ilyen épület 

helyszükséglete a parkolókkal együtt.  Alapterületre legalább akkora, mint a szociális 

alapszolgáltatási központ, sokkal több parkolóval. Olyan területet kellene keresni ahol bontás 

nem lesz, mert az elviszi az önrészünket. 

 

Benke József alpolgármester 

A bérlet váltás szempontjából sem mindegy hogy hol van az épület, mert ha messzebb van 

átkerül más km sávba. A Petőfi utcai terület ebből a szempontból is jó helyen van. 

 

Lóki József Tibor képviselő 

Először tudnunk kellene mekkora a helyigénye az épületnek, mert csak utána tudjuk, hogy 

melyik területen fér el. 

 

Karsai József polgármester 

A tervezővel megnézetem a javasolt helyszíneket, és a következő képviselő-testületi ülésen 

tájékoztatom a testületet a szóba jöhető helyszínekről. 

Ha addig újabb javaslatok lennének akkor szívesen várom ezeket. 

 

D) A közvilágítási szerződés módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

A közvilágítási szerződést módosítania kellene a képviselő-testületnek, mégpedig egy 

dologban, hogy nem az Európai Fejlesztési Bank lesz a finaszírozó hanem az Erste Bank 

Hungary Zrt. Az Európai Fejlesztési Bank kivonult a finanszírozásból és helyette az Erste 

Bank Hungary Zrt. lép be a projektbe finanszírozóként. A bankkal nekünk közvetlen 

kapcsolatunk nincs, csak a kivitelezőnek van.  

A közvilágítás korszerűsítésére a tervek megérkeztek, azokat átnézzük, és utána a képviselő-

testület elé terjesztjük. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület  támogassa a közvilágítási szerződés módosítását.  Aki a 

javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 



  

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

85/2015.(VI.25.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányata Képviselő-testülete a 

közvilágítási szerződés tartalmának módosításával - 

miszerint nem az Európai Fejlesztési Bank lesz a finaszírozó 

hanem az Erste Bank Hungary Zrt. – egyetért, és a 

szerződés módosítást jóváhagyja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a 

módosított szerződés aláírására. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.07.30. 

 

 

 

E) Dr. Komjáti Tibor háziorvos kérelme 

Az elmúlt képviselő-testületi ülésen alpolgármester asszony kérte, hogy az idős beteg 

embereket akik véralvadás gátlót szednek az önkormányzat szervezetten utaztassa be 

járművével vérvételre. 

Időközben Dr. Komjáti Tibor háziorvossal egyeztettünk ebben az ügyben. A doktor úr azt 

mondta, hogy az orvosok parnerek abban is, ha ezt a készüléket a képviselő-testület 

megvásárolja, akkor ezeknek az embereknek nem kell beutazniuk minden hónapban 

Kaposvárra, hanem itt helyben elvégzik ezt a vizsgálatot. A doktor úr kért egy árajánlatot a 

készülék forgalmazójától a Diagon Kft-től. A Coag S Prothrombin-INR meghatározó 

készülék ára 140.000 Ft+27% Áfa. javaslom a képviselő-testületnek, hogy biztosítson a 

készülék megvásárlására forrást. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Hány beteget érint ez? 

 

Karsai József polgármester 

A doktor úr leírása szerint három orvosi körzetben számos beteg részesül hosszú ideig 

véralvadásgátló kezelésben, sajnos közülük nem egy mozgáskorlátozott, látássérült. 

 

Benke József alpolgármester 

Az a véleményem, hogy  140.000 Ft+Áfa nem egy akkora összeg, amit a testület nem tud 

biztosítani. 

 

Horváth Ferencné alpolgármester 

Hosszútávon olcsóbb az, ha megvásároljuk a gépet, mint ha behordjuk az embereket 

Kaposvárra.  

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület  vásárolja meg a Coag S Prothrombin-INR meghatározó 

készüléket, melynek ára 140.000 Ft+27% Áfa. Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

86/2015.(VI.25.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányata Képviselő-testülete a Coag 

S Prothrombin-INR meghatározó készüléket a Diagon Kft-

től 140.000 Ft+27% Áfa összegért megvásárolja. A 

készülék megvásárlásához szükséges összeget a helyi 

adóbevételek terhére biztosítja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015.07.30. 

 

 

F) Közművelődési Érdekeltségnövelő pályázat benyújtása 

Karsai József polgármester 

 

A közművelődési érdekeltségnövelő pályázat kiírásra került, és képviselő-testületi határozat 

szükséges a pályázat benyújtásához. A 2015-ös évben 500.000 Ft-os keretet határoztunk meg 

a költségvetésben az önrész biztosítására. Ennyi önrésszel a támogatás 1 millió forint körüli 

összeg. A képviselő-testületnek határozatot kellene hoznia arról, hogy a pályázatot az 

intézmény benyújtsa. Az intézményvezető asszony összeírta, hogy mit szeretne venni ezen 

pályázat keretein belül. 4 db monitort  + 1 db szünetmentes tápegységet, 1 darab rádiós 

mikrofont, 2 db vezeték nélküli mikroportot, és egy lábakon álló napellenzőt.  

Ezek a berendezések összesen 1.579.000 Ft-ba kerülnek, ennek az önrésze lenne az 500.000 

Ft. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület nyújtsa be a közművelődési érdekeltségnövelő pályázatot 

és biztosítsa a pályázathoz szükséges 500.000 Ft önerőt. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

87/2015.(VI.25.) önkormányzati határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Magyarország 2015. évi központi költségvetéséről szóló 

2014. évi C. törvény 3. melléklet II.7.a) pontjában 

meghatározottak alapján pályázatot nyújt be az általa 

fenntartott id. Kapoli Antal Művelődési Ház műszaki 

eszközállományának és berendezési tárgyainak 
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gyarapításához szükséges közművelődési érdekeltségnövelő 

támogatásra.  A Képviselő-testület a pályázathoz szükséges 

500.000 Ft önerőt, az id. Kapoli Antal Művelődési Ház 

2015. évi költségvetésének terhére biztosítja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2015. június 29. 

 

 

G) Tájékoztatás a városnapi rendezvényekről 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2005. július 5.-én írta alá a Köztársasági Elnök úr Kadarkút várossá nyilvánításának az 

okiratát, és ezt szeretné a képviselő-testület méltó képen megünnepelni. Tájékoztatom a 

képviselő-testületet, hogy a 2015. augusztus 14.-re tervezett ünnepi képviselő-testületi ülésre 

meghívtam Lázár János miniszter urat. Miniszter úr még nem jelzett vissza. Ha a 

meghívásnak nem tud eleget tenni akkor megfelelő szintű képviseletről államtitkári szinten 

gondoskodik. 

Volt egy szlogen író verseny, a győztes szlogen így hangzik: „ Falusi múlt, kisvárosi jelen, a 

jövő rajtad is múlik” Ez a 10 éves város szlogenje. Készíttettünk egy kitűzőt, amelyen egy 

szívben Kadarkút címere látható, alatta a két évszám 2005. és 2015., valamint az, hogy 

Kadarkút és a szlogen azon  része hogy a jövő rajtad is múlik. A jövő azokon az embereken 

múlik, akik ezen a településen élnek. Úgy gondolom, hogy aki vállalja az összetartozást és a 

közösségi létet ezt a jelvényt 250 forintért meg tudja vásárolni, és ezzel 100 forinttal 

támogatja a városnapi rendezvényeket. A jelvény előállítási ára 150 forint. Kérem, aki teheti, 

vásárolja meg a jelvényt.  

A városnapi előkészületek folynak. Szeretnénk a helytörténeti gyűjtemény egy bizonyos 

részét felavatni. Szeretnénk köszönteni azokat akiknek a várossá válásban szerepük volt. A 

környékbeli települések polgármestereit szívesen hívjuk és várjuk. A kitüntető címek átadása 

is az ünnepi képviselő-testületi ülésen történik majd. A Pallasz Nagylexikon a Bokor József 

városi könyvtár által beszerzésre került. A méltó módon történő elhelyezéséről Tálos Zoltán 

alpolgármester úr gondoskodik. A pénteki Ismerős Arcok koncertre a plakátok elkészültek. A 

koncertre a belépés a helyi lakosoknak ingyenes, a vidéki embereknek 2.000 forint. A helyi 

lakosok szíveskedjenek magukkal lakcím kártyát hozni. A koncertre mindenki karszalaggal 

léphet be, az is aki helyi lakos és az is aki vidéki. Az Ismerős Arcok egy feltörekvő egyre 

népszerűbb zenekar. Bízom benne, hogy sokan jönnek el a koncertre.  

A szombati nap a szórakozásé és a vidámságé. A szombati program nagy része is megvan. A 

képviselő-testületet arra kérem, hogy a szervezésben segítsen. 

 

H) Tájékoztatók, interpellációk 

 

- Benke József alpolgármester 

A városban sok a gyomos terület. 

 

Karsai József polgármester 

Ha Kadarkúton valakinek a szomszédjában, nagy a fű, és a tulajdonos vagy a bérlő nem teszi 

rendbe az ingatlant, akkor azt írásban be kell jelenteni. Az írásos bejelentés után felszólítjuk 

az ingatlan tulajdonosát, hogy az ingatlant gyommentesítse, az önkormányzati rendeletnek 

tegyen eleget. Ha ez nem történik meg akkor elrendeljük a kényszer kaszálást. A kényszer 

kaszálás díja egy átlagos teleknél  kb. 62.000 forint. 
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Pintér Gergő képviselő 

Ez sok konfliktussal jár, ha más megoldás erre nincs. A szomszédok nem minden esetben 

vállalják fel ezt a konfliktust. 

 

- Rózsa János képviselő 

A nyári gyerekétkezés során úgy tájékozódtam, hogy 22 fő kap ingyenes étkezést. Több lenne 

ha éthordóban elvihetnék az ebédet. 

 

Karsai József polgármester 

A gyermekélelmezést rendelet szabályozza. A rendelet kimondja, hogy a gyermeknek a 

helyszínen kell az ételt elfogyasztani, az önkormányzatnak felügyeletet kell biztosítani az 

étkezés alatt. Éthordóval el lehet vinni az ételt, de akkor a támogatási összeget vissza kell 

fizetni ha egy ellenőrzéskor ez kiderül. Szomorú, hogy 100 jogosultból 22 gyerek jön el 

étkezni. Mi a garancia arra, ha éthordóban elviszik az ételt akkor a gyerek eszi meg. 

 

- Rózsa János képviselő 

A benzinkútnál lévő fás, ligetes részen a fákat jobban meg kellene metszeni, mert most 

erdőnek tűnik, nem parknak. 

 

Karsai József polgármester 

Ősszel minden kiszáradt fát kivágattam a parkból, a szép hársfákat azonban nem szeretném 

felnyíratni. 

 

- Rózsa János képviselő 

A szökőkút javítására sor kerül-e? 

 

Karsai József polgármester 

Igen sor kerül, keressük a rá való szórófejet, de sajnos még eddig nem kaptunk. 

 

- Rózsa János képviselő 

Mennyibe kerül az, hogy a képviselő-testületi ülésekről készült közvetítéseket éjjel-nappal 

lehet látni? 

 

Karsai József polgármester 

A felvétel kerül pénzbe, a lejátszás nem, egy DVD lemezen van ami folyamatosan lejátsza az 

üléseket. 

 

- Rózsa János képviselő 

Mikor kerül sor az iskolakonyha felújítására és befejeződik-e szeptemberre? 

 

Karsai József polgármester 

Az iskolakonyha felújítására pályázatot nyújtottunk be, azt befogadták, de eredményt még 

nem hirdettek. 25 millió forintra pályáztunk. Ha a felújítás nem fejeződik be szeptemberre az 

étkezést akkor is meg fogjuk oldani. 

 

 

 

- Rózsa János képviselő 

Az utcán lévő fasorok hiányosak, ezeket pótolni kellene. Az erdészettől kaphatnánk hársfákat. 

Karsai József polgármester 
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A lakosság nagy része nem szeretné, ha pótolnánk ezeket a fákat. 

 

- Rózsa János képviselő 

A kosarak eladását nagyobb táblával kellene hirdetni. 

Az önkormányzati területeinken lévő füvet le kellene kaszáltatni, felbáláztatni, és eladni. 

Mi lesz a beoltott almafák sorsa? 

 

Karsai József polgármester 

Megállító táblát lehet csinálni a kadarkúti kosárnak, de van eset amikor ki is akasztjuk a 

kosarakat. 

Az önkormányzati területeinket oda adtuk a gazdáknak, ezzel is segítjük a helyi állattartókat. 

Nincs az önkormányzatnak eszköze a széna bála készítéshez. 

Az almafák ősszel elültethetőek, abból bárki vihet. 

 

- Rózsa János képviselő 

Az iskola távolugró gödrébe tudnánk-e  2m3 homokot szállítani? 

 

Karsai József polgármester 

Igen, amint a gödör kiásásra kerül. 

 

- Pintér Gergő képviselő 

A kosárfonók nagyon szép dolgokat készítenek, erre van-e már piac? 

A szennyvízhálózat elkészülte után a hibákat ki kellene javítani. A szabadság utcában a 

süllyedéses úthibát ki javítja ki. 

 

Karsai József polgármester 

Garanciális bejárást tartottunk a kivitelezővel. Az úthibákat a kivitelező 2015. augusztus 29.-

ig kijavítja. 

 

- Erdős Sándor János képviselő 

A Fő utca végén a szennyvíz miatt nagyon büdös van, a lakók nem tudnak ablakot nyitni.  

 

Karsai József polgármester 

Tudunk a problémáról, keressük a megoldást. 

 

- Erdős Sándor János képviselő 

A Nagybajomi varroda által az önkormányzattól megvásárolt területet meddig kell beépíteni? 

 

Karsai József polgármester 

A rendezési terv módosítását el kell fogadnia a főépítésznek és a képviselő-testületnek. Addig 

nem tudják a pályázatukat benyújtani. 

 

Az Egyebek napirendi ponton belül más kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését 17
00  

órakor 

bezárta. 
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Kmft. 

 

 

 

 Benke József Dr. Horváth Zsolt 

 alpolgármester jegyző 


